
Vraag nr. 98
van 10 december 1998
van de heer JOS STASSEN

Kasteel van Mesen (Lede)   –  BPA

Vorige maand zou de minister vice-president zijn
instemming hebben betuigd met een schets van een
bijzonder plan van aanleg voor het kasteelpark van
het Koninklijk Gesticht van Mesen in Lede. Het
zou hier dus gaan om een "informele" beslissing,
want de procedure is eigenlijk nog niet opgestart.

Wat zijn de grote lijnen van het dossier waarover
de minister vice-president zijn zegen heeft gege-
ven ?

Antwoord

Ik verwijs vooreerst naar het antwoord van mijn
voorganger, de heer Eddy Baldewijns, op schrifte-
lijke vraag nr. 304 van 13 maart 1998 van de heer
Johan Sauwens (Bulletin van Vragen en Antwoor-
den nr. 13 van 12 mei 1998, blz. 1747), waarin in
punten 2 en 4 de krachtlijnen werden geschetst die
bij een eventueel plan van aanleg dienden in ogen-
schouw te worden genomen.

De voorontwerpschets die de administratie werd
voorgelegd, werd vanuit deze invalshoek uitge-
werkt.


